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Teaser Deutsch/English (256 Zeichen) 

Perkussive Drums, feine Breaks und nach Karma Alarma ernsthafter Techno. So klingen 
Diskorona und Tschotschatschola. My Sternennacht hat Mar io zu seinem eigenen 
treibenden Ding gemacht. Alle drei sind am Ende Raw, Deep und Hypnotic. 

 

Percussive drums, fine breaks and after Karma Alarma serious techno. This is what 
Diskorona and Tschotschatschola sound like. My Sternennacht has made Mar io his own 
driving thing. All three are Raw, Deep and Hypnotic in the end. 

 

Beschreibung/Description (1025 Zeichen) 

„Diskorona“ entstand während des ersten Lockdowns in einer langen inspirierten und 
wunderschönen Nacht. Videos aus dem Club Kauz in Zürich waren die Inspiration. 
„Tschotschatschola“ ist ein Wortspiel. Mile und Freunde bestellen so hin und wieder ein 
Coca-Cola. Tschotscha tschola = Coca-Cola! Auch eine Art Freestyle Dadaismus. 
„My Sternennacht“ im Original wurde 2019 auf Roo Records veröffentlicht. Mar io lässt den 
Track im Remix mehr Fahrt aufnehmen, rollend und treibend führt es dich zu Flächen, 
unterlegt von einer feinen Bassline. Mar io Style eben. 
 

 
"Diskorona" was created during the first lockdown in a long inspired and beautiful night. 
Videos from Club Kauz in Zurich were the inspiration. 
"Tschotschatschola" is a play on words. Mile and friends order a Coca-Cola like this every 
now and then. Tschotscha tschola = Coca-Cola! Also a kind of freestyle dadaism. 
"My Sternennacht" in the original was released on Roo Records in 2019. Mar io lets the 
track pick up more speed in the remix, rolling and driving it takes you to pads, 
underpinned by a fine bassline. Mar io style that is. 
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Track List / Infos: 

01 Mile Diskovic-Diskorona (Original Mix) 07:59 
02 Mile Diskovic-Tschotschatschola (Original Mix) 06:54 
03 Mile Diskovic-My Sternennacht (Mar io Remix) 08:12 
 
All Tracks written and produced by Mile Diskovic. 
Track 03 remixed by Mario Hasenkamp. 
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